
Motie “Mobiliteits aanpassingen”

De gemeenteraad van Rijswijk, in vergadering bijeen 6 oktober 2020,

Constaterende dat:

 het college de raad heeft verzocht om via moties haar wensen en bedenkingen op de concept 
Regionale Energiestrategie Rotterdam Den Haag (concept RES) kenbaar te maken,

 alle mogelijke aanpakken en thema’s verkend dienen te worden om de opgave haalbaar te maken
 de RES zich beperkt tot de gebouwde omgeving en warmtebronnen

Overwegende dat:

 het elektrificeren van het vervoer volgens een studie van CE Delft veel haalbaarder is op korte 
termijn dan het verduurzamen van de gebouwde omgeving

 er al steden zijn die hun wagenpark en het OV volledig op waterstof laten rijden
 Dit een positief neveneffect heeft op de geluidsoverlast en met name op de luchtkwaliteit in Rijswijk 

als het vervoer niet meer op benzine rijdt

Verzoekt het college:

 Bij de planvorming het elektrificeren van het eigen wagenpark en het OV op te nemen
 Bij de planvorming tevens het stimuleren van het elektrificeren van privé voertuigen mee te nemen 
 bovengenoemd punt zo snel mogelijk na de raadsvergadering op 6 oktober 2020 in te dienen bij de 

projectorganisatie RES als wensen en bedenkingen voor de verdere uitwerking van de concept RES 
naar de RES 1.0,

en gaat over tot de orde van de dag. 
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